
 

Danderydscenterns ledamöter reserverade sig mot 

kommunfullmäktiges beslut den 29 augusti 2022 att avslå 

Danderydscenterns motion angående en utredning om att 

uppföra en sporthall vid Enebybergs IP. 

 
Danderydscenterns fullmäktigegrupp reserverade sig till förmån för 

Lovisa Erikssons (C) yrkande om bifall till motionen. 

 

Bakgrund 
Enebybergs IP har en fantastiskt bra verksamhet, Det är en samlingsplats 
för Enebyberg. Där borde man utreda om det är möjligt att bygga en 

sporthall, som kan tillgodose de önskemål som finns om större ytor och 
höjd för olika idrotter och andra verksamheter. 

 
Sedan tio år tillbaka har frågan om utbyggnad av en idrottshall på 

Brageskolans område, Orren 30 och 31 diskuterats och grundligt utretts. 
Det har prövats att bygga en större hall ovan jord, vilket ledde till 

omfattande protester. Det har prövats att bygga en hall med en våning 
under jord. Det föll på att markförhållandena är för dåliga för en sådan 

byggnad.  

 
Trafikförhållandena har utretts och man har konstaterat att det inte går att 
klara omfattande trafik inom detta område. Alla som varit på platsen förstår 

att det småskaliga villaområdet inte är lämpat för en stor sporthall, som 
skulle ge en omfattande trafik såväl på kvällar som helger och stort behov 

av parkeringsplatser. 

 
Vår uppfattning är att det som byggs inom skolområdet ska vara det som 
behövs för att tillgodose skolans behov. 

 

Mot denna bakgrund hade Danderydscenterns ledamöter 

föreslagit att fullmäktige skulle besluta uppdra åt berörda 

organ att utreda möjligheten att bygga en sporthall vid 

Enebybergs IP.  
 

Lovisa Eriksson (C) 
I Siv Sahlströms (C) frånvaro t.f. gruppledare 


